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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu   10.01.2017  r. 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Finansów – radna Agnieszka Grzyb, wiceprzewodniczący komisji – radny Andrzej 

Adamczyk, członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski, członek komisji – radny Bogdan 

Poliwka,  członek komisji – radny Łukasz Biernacik .  Lista obecności zał. Nr 1. 

W posiedzeniu uczestniczył przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Zygmunt 

Gołembowski, członek Komisji Rewizyjnej radny Zbigniew Drohomirecki. 

Tematem Komisji było przyjęcie opinii komisji stałych  i wniosków do przedłożonego 

projektu budżetu na rok 2017 oraz wypracowanie  jednolitego stanowiska Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów do projektu budżetu. 

Radna A. Grzyb – „Czy członkowie komisji mają wnioski do budżetu? 

Radny B. Poliwka – „Nie mam osobiście wniosków do budżetu.” 

Radna A. Grzyb przedstawiła wnioski dotyczące zwiększeń: 

ZWIĘKSZENIA: 

Wnioski z przeznaczeniem na poszczególne zadania: 

1. Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w  Kobylance      -1 347 400 zł 

2. Partycypacja w dokończeniu budowy chodnika w Reptowie    - 150 000 zł 

3. Doposażenie placów zabaw w Cisewie i Wielichówku              –  20 000 zł 

4. Budowa wiaty przy świetlicy w Motańcu                                   –  20 000 zł 

5. Ogólna dotacja dla Ochotniczych Straży Pożarnych                 –   30 000 zł 

6. Remont remizy OSP w Kobylance                                            –   45 000 zł 

7. Wymiana bramy garażowej w remizie OSP w Kunowie          –     5 000 zł 

8. Remont chodnika i oświetlenie w Bielkowie                             – 350 000 zł 

9. Budowa placu zabaw w Rekowie                                              –   20 000 zł 

Całkowita kwota zwiększenia wydatków – 1 987 400 zł. 

Radna A. Grzyb  - „Powyższe przedsięwzięcia proponujemy sfinansować z poniższych 

zmniejszeń”: 

ZMNIEJSZENIA 

1. Wydatki rozdział  85495 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 40.000, 00 zł  

 

2. Wydatki rozdział 92195 – Pozostała działalność 

– zmniejszenia  10 000 zł i 28 000 zł, razem: 38 000 zł 

      3.  Wydatki rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne 

- zmniejszenia 30 000 zł i 1 200 000 zł, razem: 1 230 000 zł  
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      4.  Wydatki rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu)  

- zmniejszenie 50 000 zł  

      5.  Wydatki rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne  

- zmniejszenie 150 000 zł  

     6.  Wydatki rozdział  75818 – Rezerwy ogólne i celowe 

- zmniejszenie 20 000 zł 

     7. Wydatki rozdział 80195 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 6 000 zł 

     8. Wydatki rozdział 90002 – Gospodarka odpadami 

- zmniejszenie 50 000 zł 

     9.  Wydatki rozdział 90095 – Pozostała działalność 

- zmniejszenia 40 000 zł i 50 000 zł, razem: 90 000 zł 

    10. Wydatki rozdział 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 

- zmniejszenia 70 000 zł i 110 400 zł, razem: 180 400 zł 

    11. Wydatki rozdział 92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

- zmniejszenie 30 000 zł 

    12. Wydatki rozdział  92195 – Pozostała działalność  

- zmniejszenia 70 000 zł i 19 000 zł, razem: 89 000 zł 

    13. Wydatki rozdział 92695 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 14 000 zł 

Całkowita kwota zmniejszenia wydatków – 1 987 400 zł. 

Radny Ł. Biernacik – „Może, aby  dofinansowanie do drzwi w  Kunowie  może niech fundusz 

sołecki się dołoży.” 

Radny A. Adamczyk – „Z drzwiami jest problem, bramę należy wymienić.” 

Radny Z. Drohomirecki zaproponował, aby wydatek  na remizę w Kunowie przenieść na inny  

termin, gdyż kiedyś będzie remontowana remiza. 

Radny Ł. Biernacik – „Dotyczy doposażenia placów zabaw, uważam, że to powinien być 

wydatek z funduszu sołeckiego.” 
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Radny Z. Drohomirecki – „Uważam, że wydatek na plac zabaw powinien być z funduszu 

sołeckiego.” 

Radny Ł.Biernacik – „ Dokończenie chodnika w Reptowie o który to chodzi? Czy to chodzi 

do rozjazdu? To jest za mała kwota. Uważam, że jest to potrzebne, ale nie teraz. Najpierw 

odwodnienie należy zrobić.” 

Radna A. Grzyb – „To jest partycypacja.” 

Radny Z. Drohomirecki – „Uważam, że zabranie środków z projektu budżetu to nie 

powinniśmy tego zmieniać.” 

Radna A. Grzyb – „Czy budowa parkingu przy cmentarzu w Kobylance to jest priorytet?” 

Radny Z. Drohomirecki – „Uważam, że tak.” 

Radna A. Grzyb – „ Przebudowa dróg w Morzyczynie i Zieleniewie czy to jest priorytet?” 

Radny Z. Drohomirecki – „ Uważam, że to jest czymś uwarunkowane.” 

Radny Ł. Biernacik – „ Dotacja dla całego związku w wysokości 30 000 zł – skąd to się 

wzięło?” 

Radny A. Adamczyk – „ Dotacja jest w wysokości 90 000 zł, a była wcześniej w wysokości 

120 000 zł.” 

Radny Ł. Biernacik – Wniosek zamiast  wydatków na:  place zabaw w Cisewie  

i Wielichówku, dotacja dla OSP Kunowo, wiata dla Motańca całą kwotę przeznaczyć na  

oświetlenie z węzła Motaniec w kierunku Reptowo ok. 6 lamp. 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób:za-1, przeciw-3, wstrzymał się – 1,  

w obecności 5 członków komisji. Wniosek nie został przyjęty. 

Radny Z. Drohomirecki – „Dotyczy remontu chodnika w Bielkowie. Czy to jest 

najważniejsza rzecz na teraz? Tam jest pobocze duże. Tylko na zakręcie brak poboczy.” 

Przewodnicząca p. A. Grzyb poddała pod głosowanie poniższe wnioski dotyczące 

zmniejszenia: 

Wniosek 1: Wydatki rozdział  85495 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 40.000, 00 zł. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-2,wstrzymał się-0, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 2: Wydatki rozdział 92195 – Pozostała działalność 

– zmniejszenia  10 000 zł i 28 000 zł, razem: 38 000 zł. Wniosek został przegłosowany  

w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty.  
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Wniosek 3:  Wydatki rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne 

- zmniejszenia 30 000 zł i 1 200 000 zł, razem: 1 230 000 zł. Wniosek został przegłosowany 

w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 4: Wydatki rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu)  

- zmniejszenie 50 000 zł.. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 5:  Wydatki rozdział 75412 – Ochotnicze straże pożarne  

- zmniejszenie 150 000 zł. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty.  

Wniosek 6: Wydatki rozdział  75818 – Rezerwy ogólne i celowe 

- zmniejszenie 20 000 zł. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 7:  Wydatki rozdział 80195 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 6 000 zł. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-

1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 8:  Wydatki rozdział 90002 – Gospodarka odpadami 

- zmniejszenie 50 000 zł.  Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 9:  Wydatki rozdział 90095 – Pozostała działalność 

- zmniejszenia 40 000 zł i 50 000 zł, razem: 90 000 zł. Wniosek został przegłosowany  

w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 10:  Wydatki rozdział 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby 

- zmniejszenia 70 000 zł i 110 400 zł, razem: 180 400 zł. Wniosek został przegłosowany  

w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 11:  Wydatki rozdział 92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami 

- zmniejszenie 30 000 zł.  Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 12: Wydatki rozdział  92195 – Pozostała działalność  
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- zmniejszenia 70 000 zł i 19 000 zł, razem: 89 000 zł. Wniosek został przegłosowany  

w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. 

Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 13:  Wydatki rozdział 92695 – Pozostała działalność 

- zmniejszenie 14 000 zł. Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, 

przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p. A. Grzyb poddała pod głosowanie poniższe wnioski dotyczące 

zwiększenia na  poszczególne zadania: 

Wniosek 1: Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w  Kobylance  -1 347 400 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 2: Partycypacja w dokończeniu budowy chodnika w Reptowie - 150 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 3: Doposażenie placów zabaw w Cisewie i Wielichówku   –  20 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 4:  Budowa wiaty przy świetlicy w Motańcu   –  20 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 5: Ogólna dotacja dla Ochotniczych Straży Pożarnych  –   30 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 6: Remont remizy OSP w Kobylance   –   45 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 7:  Wymiana bramy garażowej w remizie OSP w Kunowie  –  5 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-4, przeciw-0,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 8:  Remont chodnika i oświetlenie w Bielkowie  – 350 000 zł 
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Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Wniosek 9:  Budowa placu zabaw w Rekowie   –   20 000 zł 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób: za-3, przeciw-1,wstrzymał się-1, przy 5 

obecnych podczas głosowania. Wniosek został przyjęty. 

Komisja ds. społecznych nie złożyła pisemnej opinii w terminie i nie zgłosiła wniosków.     

Komisja Rewizyjna nie złożyła pisemnej opinii w terminie i nie zgłosiła wniosków. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Kobylanka na rok 2017 – projekt nr 70/16 opiniuje pozytywnie z powyższymi 

wnioskami w następujący sposób: za-3, przeciw-1, wstrzymał się-1. 

 

Następnie Komisja przystąpiła do opiniowania projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2017-2028. 

Przewodnicząca Komisji radna A. Grzyb przedstawiła pismo nr FN.300.1.2017.DU z 4 

stycznia 2017 r. dotyczące wydatków inwestycyjnych zawartych w projekcie budżetu na rok 

2017 – wg klasyfikacji budżetowej i ze wskazaniem zadań, na które Gmina planuje pozyskać 

wspófinansowanie ze źródeł pozabudżetowych. 

Radna A. Grzyb – „Czy są uwagi do przedsięwzięć wykazanych w WPF  na lata 2017 – 

2028.” 

Radny K. Kleinowski –„Budowa centrum żeglarstwa – ok. 6 000 000 zł – czy to jest 

potrzebne w 2018 roku?” 

Radny B. Poliwka – „Tak, jest potrzebne. To jest wyjście do dzieci, młodzieży.” 

Radna A. Grzyb – „Rozbudowa szkoły w  Kobylance w 2019 i 2020 czy to tak powinno być, 

że najpierw żeglarstwo a później szkoła w Kobylance? Gdzie są priorytety? Uważam, że 

priorytetem jest rozbudowa szkoły w Kobylance już w roku 2017.” 

Radny K. Kleinowski: „Składam wniosek o przesunięcie budowy Centrum Żeglarstwa na lata 

późniejsze.” 

Wniosek: 

Przesunięcie zadania  pn.: „Budowa Centrum Szkolenia Żeglarstwa Śródlądowego  

w Morzyczynie” na lata późniejsze. 

Wniosek został przegłosowany w następujący sposób:za-3, przeciw-2, wstrzymał się-0. 

Wniosek został przyjęty. 

Radny B. Poliwka – „Uważam, że najważniejsze jest: oświetlenie i drogi.” 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 2017-2028 – projekt nr 71/16 

opiniuje pozytywnie z powyższym wnioskiem w następujący sposób: za-3, przeciw-2, 

wstrzymał się-0. 

Wnioski Komisji: 

Radna A. Grzyb – „Może komisja powinna się zająć zmianami dotyczącymi wprowadzenia 

nowej ustawy oświatowej? Należałoby się zwrócić się do Wójta  z zapytaniem jakie są koszty 

związane z tymi zmianami.” 

 Wniosek zostanie wypracowany na kolejnym posiedzeniu. 

Radna A. Grzyb – „Do 13.01.2017 r. proszę o propozycje do planu pracy KRGiF na 2017 r.” 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak          Przewodnicząca KRGiF 

    Agnieszka Grzyb 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


